
Z Á P I S N I C A 

č. 6/2020 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 29. 12. 2020 

 

Miesto konania: zasadačka obecného úradu  

 

Prítomní: Ing. Ján Kepič PhD., Mgr. Slávka Škutková,  Mgr. Ivana 

Drančáková,Ing. Jaroslav Zaremba, Mgr. E. Zarembová,  

                                    Mgr. V. Žírová, 

                                    Viera Vozárová 

 

Program:  podľa pozvánky 

 

Čas konania:               15.15 hod. – 18.15 hod. 

 

K bodu 1      
    Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce, ktorý privítal 

prítomných poslancov OcZ. V úvode starosta obce oboznámil poslancov OcZ s programom 

rokovania. Starosta obce otvoril k programu rokovania OcZ rozpravu: 

- Starosta obce navrhol, aby do programu rokovania OcZ bol za bod 6 doplnený bod 7 

Návrh odmien pre poslancov OcZ a hlavného kontrolóra obce za rok 2020. 

- Poslankyňa Mgr. S. Škutková navrhla za týmto bodom zaradiť bod č. 8, a to Úprava 

platu starostu obce v zmysle zákona č. 253/1994 Z. z.  o právnom postavení 

a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov. 

- Starosta obce uviedol, že po týchto dvoch bodoch bude nasledovať Interpelácia 

poslancov OcZ a starostu obce ako bod č. 9 a Rôzne ako bod č. 10. 

Starosta obce dal o zmene programu rokovania OcZ hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto 

výsledkom: 

- za schválenie pôvodného programu rokovania OcZ hlasovalo: 0 poslancov, 

- proti: 6 poslanci –  Mgr. I. Drančáková,Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Zaremba, 

Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

- zdržali sa: 0. 

 

- za schválenie upraveného programu rokovania  OcZ hlasovali 6 poslanci: 

Mgr. I. Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Zaremba, Mgr. E. 

Zarembová,, Mgr. V. Žírová  

- proti: 0 poslancov, 

- zdržali sa: 0. 

 

Následne poslanci OcZ  schválili: 

 

Návrhovú komisiu v zložení:   Ľuboš Kislík 

      Mgr. Emília Zarembová 

      Mgr. Ivana Drančáková 

 

Overovatelia zápisnice:   Ing. Jaroslav Zaremba, MBA  

      Mgr. Slávka Škutková 

 

Zapisovateľka:                                               Viera Vozárová 



 

K bodu 2 

     

 Poslanci OcZ prerokovali žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov formou dotácie na 

rok 2021. Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu: 

- Starosta obce uviedol, že TJ Vihorlat Zemplínske Hámre požiadala o dotáciu na rok 

2021 vo výške 8 030,00 Eur a navrhol poslancom OcZ, aby sa k tejto žiadosti 

vyjadrili. 

- Poslanec Ing. J. Zaremba uviedol, že vzhľadom na momentálnu situáciu s ochorením 

na COVID 19 je zbytočné, aby sa o zvýšení dotácie hlasovalo, pretože sa vôbec ešte 

nevie, či sa začnú jarné súťaže a ak sa začnú, tak kedy. Navrhol, aby podrobné 

podmienky o poskytnutí dotácie pre TJ Vihorlat Zemplínske Hámre boli 

vyšpecifikované v Zmluve o poskytnutí dotácie na rok 2021 a v prípade porteby je 

možné, aby OcZ rozhodlo o navýšení dotácie pre rok 2021 na ďalších zasadnutiach 

OcZ a zároveň navrhlo, resp. schválilo úpravu rozpočtu. Zároveň navrhol, aby 

o vrátenú nevyčerpanú dotáciu z roku 2020 bola  pre jednotlivých žiadateľov navýšená 

dotácia na rok 2021. 

K ostatným žiadostiam o poskytnutie finančných prostriedkov formou dotácie poslanci OcZ 

nemali žiadne pripomienky. Starosta obce dal o jednotlivých žiadostiach hlasovať. Hlasovanie 

prebehlo s týmto výsledkom: 

 

- za schválenie žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov formou dotácie pre TJ 

Vihorlat Zemplínske vrátane turistického oddielu vo výške 7 500,00 Eur hlasovalo: 6 

poslancov - Mgr. Ivana Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Zaremba, 

Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. Žírová,  

- proti: 0, 

- zdržali sa: 0, 

 

- za schválenie žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov formou dotácie pre 

Športový klub stolného tenisu vo výške 1 000,00 Eur hlasovalo: 6 poslancov – Mgr. 

Ivana Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Zaremba, Mgr. E. Zarembová, 

Mgr. V. Žírová, 

      -     proti: 0, 

      -    zdržali sa: 0, 

 

- za schválenie žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov formou dotácie pre 

Jednotu dôchodcov vo výške 800,00 Eur hlasovalo: 6 poslancov – Mgr. Ivana 

Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Zaremba, Mgr. E. Zarembová, Mgr.  

V. Žírová, 

      -     proti: 0, 

      -    zdržali sa: 0, 

 

      -    za schválenie žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov formou dotácie pre   

           Zápasnícky klub Zempl. Hámre vo výške 1 500,00 Eur hlasovalo 6 poslancov: Mgr.  

           Ivana Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Zaremba, Mgr. E. Zarembová,  

           Mgr. V. Žírová, 

      -    proti: 0, 

      -   zdržali sa: 0, 

 



- za schválenie žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov formou dotácie pre  

Dobrovoľný hasičský zbor Zemplínske Hámre vo výške 1 500,00 Eur hlasovalo 6 

poslancov: Mgr. Ivana Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Zaremba, 

Mgr. E. Zarembová,  Mgr. V. Žírová, 

      -     proti: 0, 

      -     zdržali sa: 0. 

 

K bodu 3 

      

Poslanci OcZ prerokovali žiadosti o poskytnutie finančných príspevkov formou dotácie na rok 

2021 pre Cirkevné centrum voľného času (ďalej len CVČ) Snina, CVČ pri Spojenej cirk. 

škole Snina, Súkromné CVČ Mariána Lojana, Snina a pre CVČ Vranov nad Topľou. Starosta 

obce otvoril k tomuto bodu rozpravu: 

 

- Poslanec Ing. J. Zaremba uviedol, že mu nie je jasné, prečo obec poskytuje dotácie aj  

CVČ. Na jednej strane obec šetrí finančné prostriedky kde sa dá, na strane druhej ich 

poskytuje CVČ, ktoré majú príjem z poukazov, ale aj z príspevok od rodičov, resp. 

zákonných zástupcov detí, ktoré jednotlivé CVČ navštevujú a nevidí ani zmysluplné 

využitie poskytnutých finančných prostriedkov. 

Na tieto vyjadrenia reagovala p. Vozárová, ktorá uviedla, že obec je povinná zo zákona 

prispievať na činnosť jednotlivých CVČ pre deti vo veku 5 – 15 rokov, ktoré navštevujú 

CVČ a majú trvalý pobyt na území obce Zemplínske Hámre. Ďalej uviedla, že je to 

v súlade so zákonom č. 597/2003 Z. z. o financovaní základných škôl, stredných škôl 

a školských zariadení v znení neskorších predpisov a v zmysle nariadenia vlády č. 

668/2004 Z. z. o rozdeľovaní výnosu dane z príjmov územnej samospráve v znení 

neskorších predpisov. Toto nariadenie vlády upravuje kritériá o spôsob rozdeľovania 

výnosu dane z príjmov fyzických osôb s výnimkou dane z príjmov, ktorá sa vyberá 

zrážkou (ďalej len daň) obciam a vyšším územným celkom. Výnos dane sa rozdeľuje 

v zmysle § 2, ods. 1, pís. c) nariadenia vlády č. 668/2004 Z. Z. v znení neskorších 

predpisov. 

 

Starosta obce dal o schválení žiadostí o poskytnutie finančných príspevkov formou dotácie 

pre CVČ hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov formou dotácie pre 

Cirkevné CVČ, Nám. Jána Pavla II., Snina, hlasovalo 6 poslancov: 

- Mgr. I.Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Zaremba, Mgr. E. Zarembová,  

Mgr. V. Žírová, 

      -     proti: 0, 

      -    zdržali sa: 0, 

 

- za schválenie žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov formou dotácie pre CVČ 

pri Spojenej cirkevnej škole, ul. Švermova, Snina, hlasovalo 6 poslancov:  

- Mgr. I. Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Zaremba, Mgr. E. 

Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

      -     proti: 0, 

      -    zdržali sa: 0, 

 

- za schválenie žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov formou dotácie pre 

Súkromné CVČ Mariána Lojana, Snina, hlasovalo 6 poslancov: Mgr. I. Drančáková, 

Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Zaremba, Mgr. E. Zarembová,    Mgr. V. Žírová, 



      -     proti: 0, 

      -    zdržali sa: 0. 

 

- Za schválenie žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov formou dotácie pre CVČ 

Vranov nad Topľou, hlasovalo 6 poslancov: Mgr. I.Drančáková, Ľ. Kislík,  

Mgr. S. Škutková, Ing. J. Zaremba, Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

      -     proti: 0, 

      -    zdržali sa: 0. 

 

 

K bodu 4 

 

     Starosta obce oboznámil poslancov OcZ so Žiadosťou o finančný príspevok na prevádzku 

poskytovanej sociálnej služby pre Geriu, n. o., zariadenie pre seniorov, sídlo Zbojné 89, prev. 

Vyšná Jablonka. Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu: 

- poslankyňa Mgr. E. Zarembová uviedla, že si porovnala znenie § 75 zákona č. 

448/2008 Z. z. a skonštatovala, že k žiadnej zmene ustanovenia § 75 ods. 1, písm. a) 

nedošlo. Zároveň uviedla, že zariadenie pre seniorov môže požiadať obec 

o poskytnutie príspevku na prevádzku poskytovanej sociálnej služby v  prípade, ak 

o umiestnenie občana do zariadenia požiadala obec. V prípade p. M. Kislíkovej 

o umiestnenie do zariadenia požiadali rodinní príslušníci, a preto obec nie je povinná 

poskytovať finančný príspevok na sociálnu službu. 

Starosta obce dal o schválení Žiadosti o finančný príspevok na prevádzku poskytovanej 

sociálnej služby pre Geriu, n. o., zariadenie pre seniorov, sídlo Zbojné 89, prev. Vyšná 

Jablonka hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie žiadosti o poskytnutie finančných prostriedkov na rok 2021 pre 

zariadenie Geria, n. o. Zbojné 89, prev. Vyšná Jablonka 39 hlasovalo: 0 poslancov, 

- proti: 5 poslancov - Mgr. I. Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Mgr. E. 

Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

- zdržali sa: 1 – Ing. J. Zaremba. 

 

K bodu 5 

 

     Starosta obce oboznámil poslancov OcZ so Žiadosťou o uloženie inžinierskych sietí na 

parcele č. C KN 2546, k. ú. Zemplínske Hámre, ktorú predložili p. J. Salaj a p. I. Kapák, 

potrebných pre výstavbu rodinných domov. Starosta obce dal o schválení predloženej žiadosti 

hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie Žiadosti o uloženie inžinierskych sietí na parcele č. C KN 2546, k. ú. 

Zemplínske Hámre, ktorú predložili p. J. Salaj a p. I. Kapák, potrebných pre výstavbu 

rodinných domov hlasovalo 5 poslancov: Mgr. I. Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S. 

Škutková, Ing. J. Zaremba, Mgr. E. Zarembová, 

      -     proti: 0, 

      -    zdržali sa: 1 – Mgr. V. Žírová. 

 

K bodu 6 

   

    Starosta obce oboznámil poslancov OcZ so zadaním územného plánu obce a uviedol, že 

- návrh pre vypracovanie  Územného plánu obce Zemplínske Hámre obsahuje najmä 

hlavné ciele a požiadavky, ktoré treba riešiť v územnom pláne a požiadavky na formu,  

rozsah a obsah spracovania územného plánu, 



-     návrh zadania bol prerokovaný s verejnosťou formou zverejnenia na obecnej     

      oznamovacej tabuli, s dotknutou obcou Belá n. C. a mestom Snina, s odbormi  

      dotknutého samosprávneho kraja, odbornými organizáciami a dotknutými – 

      právnickými osobami a že  

-     v procese prerokovania boli do zadania premietnuté všetky opodstatnené požiadavky a  

      odstránené rozpory vyplývajúce zo stanovísk. 

Tiež uviedol, že sa spúšťa celý proces prípravy územného plánu a tiež aj spracovanie žiadosti 

o dotáciu. Starosta obce dal o schválení zadania pre vypracovanie ÚPO Zemplínske Hámre 

hlasovať. Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

 za schválenie zadania pre vypracovanie ÚPO Zemplínske Hámre hlasovalo 6  

poslancov: Mgr. Ivana Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Zaremba, 

Mgr. E. Zarembová, Mgr. V. Žírová, 

      -     proti: 0, 

      -    zdržali sa: 0. 

 

K bodu 7 

      

     Starosta obce v tomto bode rokovania navrhol odmeny pre poslancov OcZ za rok 2020 vo 

výške 0,5 násobku z celkovej ročnej odmeny poslanca OcZ so zaokrúhlením na celé euro 

nahor, pre hlavného kontrolóra obce Zemplínske Hámre za rok 2021 vo výške jedného 

násobku mesačného platu a pre zástupkyňu starostu obce vo výške jedného násobku ročnej 

odmeny poslanca OcZ. Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu: 

      -     poslankyňa Mgr. S. Škutková uviedla, že sa ako zástupkyňa starostu obce vzdáva   

            navrhnutej odmeny za rok 2020. 

Starosta obce dal o schválení odmien pre poslancov OcZ obce Zemplínske Hámre za rok 2020 

a pre hlavného kontrolóra obce Zemplínske Hámre za rok 2020 hlasovať. Hlasovanie 

prebehlo s týmto výsledkom: 

      -      za schválenie odmien pre poslancov OcZ obce Zemplínske Hámre za rok 2020 a pre  

             hlavného kontrolóra obce Zemplínske Hámre za rok 2020 v navrhnutej výške  

             hlasovalo 5 poslancov: 

             Mgr. I. Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Zaremba, 

             Mgr. E.Zarembová, 

-  proti: 0, 

-  zdržali sa: 1 – Mgr. V. Žírová. 

 

K bodu 8 

 

     Poslankyňa Mgr. S. Škutková navrhla v zmysle § 4, ods. 2 zákona NR SR č. 253/1994 Z. 

z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení 

neskorších predpisov pre starostu obce úpravu platu vo výške 10% s účinnosťou od 01. 01. 

2021. Svoj návrh odôvodnila tým, že vďaka starostovi obce bola zrekonštruovaná plocha 

turistického areálu pod Sninským kameňom (pri TIC), bola zrekonštruovaná cesta na 

cintoríne, využívaním vlastnej techniky pre potreby obce, vynakladaním nadmerného úsilia 

pri realizácií projektu „Karpatské koľajky“, prípravou a usporiadaním obecných akcií, 

prípravou rôznych projektov pre zveľadenie obce, aj keď niektoré neboli schválené. 

 

 

- Poslanec Ing. J. Zaremba uviedol, že starosta obce vykonáva veľa činností nad rámec 

svojej pracovnej náplne, robí pre obec všetko, čo sa dá a samozrejme všetky aktivity 

 



sú obmedzené rozpočtom obce a nevýhodou obce je aj to, že je oklieštená vojenským 

obvodom. 

Starosta obce sa poďakoval za slová, ktoré odzneli a o predloženom návrhu dal hlasovať. 

Hlasovanie prebehlo s týmto výsledkom: 

- za schválenie úpravy platu vo výške 10% v zmysle § 4, ods. 2 zákona NR SR č. 

253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí 

a primátorov miest v znení neskorších predpisov pre starostu obce s účinnosťou od 01. 

01. 2021 hlasovalo 5 poslancov: Mgr. I. Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. 

J. Zaremba, Mgr. E. Zarembová, 

- proti: 0, 

- zdržali sa: 1 – Mgr. V. Žírová. 

Po hlasovaní poslankyňa Mgr. V. Žírová vysvetlila prečo v bode 7 a 8 hlasovala tak, ako 

hlasovala a uviedla, že obec má už teraz znížené finančné prostriedky a ťažko sa v takej 

situácií vysvetľuje občanom obce schválenie odmien a úprava platu starostovi obce, ale 

hlavne nie je to tým, že si neváži prácu, ktorú odvádza starosta pre obec a oceňuje všetko, čo 

bolo doteraz urobené. 

 

K bodu 9 

- poslankyňa Mgr. V. Žírová poukázala na to, že počas vianočných sviatkov ale aj 

víkendov je preplnené parkovisko pri TIC a bolo by vhodné pouvažovať na 

možnosťou, aby sa za parkovanie vyberali poplatky a ako príklad uviedla obec 

Remetské Hámre, ktorá vyberá parkovné vo výške 2,00 eur. 

- Starosta obce odpovedal, že sa o tejto možnosti uvažuje a od nového roka by sa na 

tejto problematike malo začať pracovať a to tak, že zvažuje zriadiť neziskovú 

organizáciu obce, do ktorej by bolo začlenené parkovné pri TIC, činnosť múzea a TIC, 

resp. aj športového areálu a parkovania v jeho okolí. 

- Poslankyňa Mgr. V. Žírová poukázala na pretrvávajúce problémy s domom 

športovcov, kde sa prepadáva strecha a je potrebné uvažovať o prestavbe. Vzniesla 

dotaz, či sú na to vyčlenené finančné prostriedky v rozpočte obce na rok 2021 a či 

vôbec obec uvažuje o tejto rekonštrukcii. Zároveň poukázala aj na to, že  

rekonštrukcia domu športovcov sa začala čiastočne riešiť ešte za bývalého p. starostu 

JUDr. R. Zarembu, bola spracovaná projektová dokumentácia a vyčíslené náklady na 

rekonštrukciu. 

- Poslanec Ing. J. Zaremba uviedol, že obci chýba stanovisko statika, je potrebné zhodiť 

strechu, urobiť veniec a novú strechu s tým, že by sa rozšírili priestory pre športovcov. 

Momentálne sa s rekonštrukciou domu športovcov stojí a obec by táto rekonštrukcia 

stála cca 50 000,00 Eur. Je potrebné sa tejto problematike venovať a mať ju na pamäti. 

- Starosta obce uviedol, že v roku 2021 je prioritou obce pokračovať vo výstavbe 

chodníka. Tiež konštatoval, že všetky projekty, ktoré má obec v pláne sa musia 

ukladať do tak zvaného zásobníka projektov a dúfa že sa tento projekt bude dať ešte 

doplniť. 

 

K bodu 10 

   

      Starosta obce požiadal hlavného kontrolóra obce, aby predniesol správy o výsledkoch 

kontroly, a to: 

- Správa o výsledkoch kontroly na základe podnetu z Úradu pre verejné obstarávanie zo 

dňa 16. 09. 2020 k Realizácií I. etapy kanalizácie a vodovodu na ulici Sninskej a 

- Správa o výsledkoch kontroly výberu dane z ubytovania v roku 2019 v súlade s VZN 

04/2018 na základe podnetu poslancov OcZ. 



- Poslanci OcZ obidve správy o vykonanej kontrole vzali na vedomie v počte 6 

poslancov: Mgr. I. Drančáková, Ľ. Kislík, Mgr. S. Škutková, Ing. J. Zaremba, Mgr. E. 

Zarembová, Mgr. V. Žírová. 

 

 

 

Poslanci OcZ na svojom zasadnutí schválili uznesenia z OcZ č. 54/2020 – 58/2020. 

 

Starosta obce poďakoval poslancom OcZ za účasť na zasadnutí OcZ. 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

 

 

...................................................                                              ................................................... 

   Ing. Jaroslav Zaremba, MBA              Mgr. Slávka Škutková 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


